



以諸般的智慧， 見證主恩大愛

傳仁的異象是把神的愛傳遞到不同的創啟地區，宗旨以扶立為主，激發物質及精神貧乏地區居民的潛能，教導他們如何用當地現有的資源，來發展自己的社區，使其成爲一個自立、自養、自足，身心靈全人健康的社區。傳仁成立十多年以來，先在中國雲南省註冊爲境外非政府組織 (NGO)，協助了不少偏遠貧困的村莊，服務包括提供貧困學生助學金、修建學校、興建環保廁所、提供淨水措施、協助微型企業及提供義診等等。這些工作爲要使村民走出貧困，進入健康與富足，經過多年來的努力，傳仁的工作得到當地官員及居民的認同。

與此同時傳仁加拿大分會在過去幾年一直探討開拓柬埔寨和緬甸的事工，感謝神的帶領及開門，讓我們看見柬埔寨的需要和覺得合作夥伴，彼此配搭，發展事工。GLOW Cambodia (簡稱GLOW) 就是我們其中的一個事工夥伴。

教育最能影響一個人的成長，而學校可謂是兒童、青少年接受培養及成長的地方，按著聖經的教導作爲教學基礎，可使人培養出良好的品格、正面的道德觀和積極的人生觀。有見及此，在柬埔寨宣教服事二十多年的鄭醫生夫婦，看到當地兒童輟學比率高和人民教育水平低，因應這些教育需求，就聯同一群當地及來自國外的基督教領袖於2014年在柬埔寨的金邊成立GLOW。GLOW是一個基督教理念的非牟利與非政府組織的機構，他們的使命是向柬埔寨的兒童、青年、領袖、教師和傳道人提供基督教價值觀的優質教育，不單是要培育出有知識和專業技能的人才來，更要造就出生命被轉化過來的僕人領袖，能夠爲柬埔寨自己的人民服務，這樣的社會自然趨向更好的未來。GLOW的使命，與傳仁的宗旨相同。感謝神的帶領，讓我們能夠與GLOW攜手合作，將傳仁的異象延展至柬埔寨！

GLOW設立的教育課程涵蓋範圍很廣 -- 由幼兒園至學位課程，當中的語言學校 (School of Language)至2016年6月入學兒童達至111名，他們來自不同家庭背景，來學習中文或英文。也有培訓專業教師的課程 (Professional Development Training for Teachers)，這兩年間參與培訓的老師有24位。2017年計劃開辦的課程包括: Master of Divinity, M.A. in Organizational Leadership, English Teacher Training Program, Music Teacher Training Program, & Day Care Program。爲了學生有良好的學習環境及將來有擴展的空間，GLOW計劃在當地興建學校，購買土地需要US\$280,000和建築費用US\$1,860,000，總預算爲US\$2,140,000。他們將會在多個地區進行資金籌募，包括加拿大、美國、澳洲、香港等地。

加拿大傳仁作爲GLOW的事工夥伴，無論在禱告、推動、參與和資金上都對他們予以支持，我們將協助他們籌募興建學校的部份資金爲C\$25,000。我們亦需要您的同工，請爲他們的工作和團隊代禱；若您有感動想在金錢上作支持的，請把奉獻支票寄給加拿大傳仁 2343 Brimley Road, Suite 852, Toronto, ON M1S 3L6，支票抬頭請寫Go and Love Foundation Canada，並註明支持「GLOW Building Project」。您亦可透過PayPal (www.paypal.com) 網絡支付平台來作奉獻，金額發送加至加拿大傳仁的電郵地址canadaoffice@golovefoundation.org，並在備註欄內輸入「GLOW Building Project」，所有奉獻可獲發退稅收條。若您希望親身參與，請參閱附頁，我們正招募義工前往柬埔寨作短期、中期或長期的服事。

最後加拿大傳仁衷心感謝弟兄姊妹多年來不斷的在禱告、經費、服事各方面的支持，給予我們莫大的鼓勵及肯定。新的一年，願您我同蒙恩同得力，迎向新的挑戰，同心續作主工！



「加拿大傳仁」的財務狀況及預算
請各位牧者、長執、弟兄姊妹在禱告中繼續記念！

〈未經核數師核實〉	2016年 (1月-12月)	2017年預算
事工費奉獻收入	\$ 267,733	\$ 182,600
經常費奉獻收入	\$ 84,638	\$ 58,390
事工費支出	\$ 133,908	\$ 169,000
經常費支出	\$ 38,362	\$ 55,710
	\$ 180,101	\$ 16,280



Let's bring HIS love to the lost and witness HIM with all wisdom

The vision of Go and Love Foundation is to bring God's love to the developing regions. Our goal is to help the people to be self-sufficient. The materially and spiritually impoverished can learn to make use of existing resources to become a self-sustained community. Go and Love Foundation has been established for over 10 years. First registered in Yunnan, China, as an out-of-country non-government organization, we had already supported numerous remote suburbs. Our services included bursaries, building school , eco-toilets, clean water, micro entrepreneurial loans, free clinical services, etc. Such services had brought about changes to the locals so that they could enjoy a healthier and wealthier life. Our work has also received the support from the local officials and residents.

In the past few years, Go and Love Foundation Canada has committed research on the ministries in Cambodia and Myanmar. God has led us to find suitable partners to develop our ministries there. GLOW Cambodia is one of them.

Education has profound implications for one's personal growth. While children and teens learn in schools, schools that base their education on Bible teachings can help these children and teens build up virtuous personalities and minds. Dr. Kwong and his wife, who have served in Cambodia for over 20 years, saw the needs for education. In 2014, Dr. Kwong and other Christian leaders established GLOW in Phnom Penh, Cambodia. GLOW is a Christian non-profit and non-government organization. Their mission is to provide Christian value-based education to Cambodia's children, teens, leaders, teachers and pastors. GLOW not only aims to develop professionals, but also to cultivate devoted leaders to serve the local communities. The values of GLOW and Go and Love Foundation compliment each other. We are grateful for God's guidance that we can work together and bring about our vision to Cambodia.

GLOW's education programs ranged from pre-school to undergraduate programs. Their School of Language recruited 111 children by June 2016. These children, from various background, came to learn Chinese or English. GLOW also offered Professional Development Training for Teachers. In the past two years, 24 teachers joined. In 2017, new programs will include Master of Divinity, M.A. in Organizational Leadership, English Teacher Training Program, Music Teacher Training Program and Daycare Program. GLOW is planning to build new schools in order to provide a better learning environment. GLOW expects a total budget of US\$2.14M (US\$0.28M for land and US\$1.86M for construction) is required. They will raise funds in countries such as Canada, USA, Australia and Hong Kong.

Being a partner of GLOW, Go and Love Foundation Canada supports them with prayers, marketing efforts and finance. We will help them raise CAN\$25,000. Here are also ways you can help:

- Please continue to pray for GLOW's work.
- If you also wish to provide monetary support, please make cheque payable to 'Go and Love Foundation Canada' and mail to 2343 Brimley Road, Suite 852, Toronto, ON M1S 3L6, and mark clearly on the memo line that your funds are to support ' GLOW Building Project'. Or you can send money online through PayPal (www.paypal.com). Please type in 'canadaoffice@golovefoundation.org' in the field of the recipient's email address, and also add 'GLOW Building Project' in the field of note. Tax receipts will be issued for all donations.
- You can become a volunteer in Cambodia. Please check for more details in the enclosed information.

We wish to express our sincere gratitude to all of you who have supported us by prayers, funds and time. Let's continue to work together and serve the Lord.



Financial report of GO and LOVE. May pastors, deacons, brothers and sisters continue to remember this in prayers!

(Unaudited)	2016 (Jan-Dec)	2017 Budget
Ministry Offering Received	\$ 267,733	\$ 182,600
General Offering Received	\$ 84,638	\$ 58,390
Ministry Expenses	\$ 133,908	\$ 169,000
General Fund Expenses	\$ 38,362	\$ 55,710
	\$ 180,101	\$ 16,280